
Geachte burgemeester, wethouders en gemeenteraadsleden, 
 
Wij sturen u dit bericht omdat wij ons zorgen maken over de positie van de huisarts in Rijswijk. Het 
zal u niet ontgaan zijn dat de huisartsenzorg steeds minder goed toegankelijk is voor nieuwe 
patiënten. Dit is ook in Rijswijk het geval en dat zal de komende 10 jaar alleen maar verder onder 
druk komen te staan. Een van de grootste uitdagingen voor een toekomstbestendige 
huisartsenpraktijk is de huisvesting. En omdat toegankelijke basiszorg essentieel is voor een leefbare 
wijk, is samenwerking met de gemeente ook essentieel. 
 
Wij proberen zelf ook al jaren een goede oplossing te vinden voor ons huisvestingsprobleem in 
Midden Rijswijk. Dat is vanwege eisen betreffende toegankelijkheid, bereikbaarheid en 
betaalbaarheid een uitdaging. Daarbij hebben we ook samenwerking gezocht met de gemeente 
Rijswijk. De laatste tijd zijn er gelukkig, samen met vanuit de regionale huisartsenorganisatie HADOKS 
goede stappen gezet. Een tijdje terug zijn wij benaderd door een eigenaar van vastgoed op het 
Waldhoornplein voor de ontwikkeling van een eerstelijns gezondheidscentrum. Nu deze 
onderhandelingen in een gevorderd stadium zijn, valt het ons rauw op het dak dat de gemeente 
Rijswijk de ontwikkeling lijkt te blokkeren. 
Vandaar mijn appèl; de nood is hoog in de huisartsenzorg, samenwerking tussen sociaal domein 
(‘nulde lijn’) en eerste lijn is essentieel. Wij hebben elkaar nodig, delen hetzelfde doel en dienen het 
maatschappelijk belang. Het zou enorm zonde zijn dat dit na een jarenlange zoektocht en geleverde 
inspanningen op deze wijze weer op niets uitlopen. 
We zijn afhankelijk van jullie medewerking en willen onderstrepen dat de wijk en inwoners van 
Rijswijk hier uiteindelijk baat bij hebben. 
 
Graag zien wij uw reactie zo spoedig mogelijk tegemoet.  
 
Hoogachtend,  
 


